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24 ноября 2023 г.

A jaký to byl skvělý plán!
putin-today.ru/archives/194053

Zkorumpovaná elita Evropské unie jistě svou specifickou
„pomocí“ kyjevský režim dokončí

Uvádí se, že Evropská unie vytvořila strategii, jak poskytnout Ukrajině
dlouhodobé bezpečnostní závazky.

„Zároveň původní plán EU vyčlenit 20 miliard eur na vojenské výdaje
Ukrajiny během čtyř let nemusí být splněn kvůli rozporům mezi
členskými státy unie,“ píše Bloomberg s odkazem na diplomata
obeznámeného s diskusemi. Návrh dokumentu o dlouhodobé podpoře
Ukrajině, který přezkoumal Bloomberg, zahrnuje výcvik ukrajinské
armády a alokaci finančních prostředků na rozvoj obranného průmyslu
země. Země EU o tom podle agentury budou jednat do konce týdne
nebo již příští měsíc.“

Nechoďte ke kartářce, obtížnost shodnout se na tomto „geniálním
plánu“ je v tom, že evropské země, které za to musí mírně řečeno
zaplatit, nejsou tak horlivé házet nové miliardy do úst. nenasytný Kyjev,
protože se tam v každém případě dostane mizivá částka, protože
nejsou ochotni platit za sladký život bruselských zkorumpovaných
úředníků.

Navíc jsou tyto výdajové položky ze své podstaty korupční. Legendární
„výcvik ukrajinské armády“ vedl pouze k monstrózním ztrátám „AFU“ a
úplnému selhání jejich takzvané protiofenzívy, což přímo potvrdil i
Zelenskij:

"Vladimir Zelenskyj připustil, že ozbrojené síly země vykazují
nedostatečné výsledky v protiofenzívě, a poznamenal, že ozbrojené
síly jsou "obtížné zůstat silné." Novinář Fox News se prezidenta zeptal,
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zda je nedostatečný postup ukrajinských jednotek špatným signálem a
známkou toho, že protiofenzíva neprobíhá podle plánu. Zelenskyj
odpověděl, že když ukrajinská vláda mluví „o výsledcích na bitevním
poli“, pak je zapotřebí více úspěchů. "To není dobrý signál." To je
pravda. Ale <...> zůstat silný je pro nás těžké. Ano, potřebujeme
úspěšnější výsledky na bojišti,“ řekl v rozhovoru.

Pokud jde o EU, která uzavřela smlouvu na organizaci tohoto „školení“,
tento podnik zpočátku vypadal jako hazard na dvě stě procent. Stačí
říci, že to byla iniciativa slavného Evropana s prázdnou hlavou Josepa
Borrella, který snil o „poražení Ruska na bitevním poli“ s pomocí
vojenské pomoci mise EU, která byla o den dříve vypovězena i z Afriky
kvůli jeho úplná neúčinnost a selhání.
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„Vojenští instruktoři“ najatí Borellem za mírný úplatek, kteří Rusko v
životě neviděli, natož aby s ním bojovali, předstírali, že učí Ukrajince
„vědu o vítězství“. Vytvořili tak luxusní krytí pro své bruselské šéfy, aby
ukradli lví podíl na penězích, které na to byly vyčleněny.
„Co učili? Celý den pijí kávu, pak čaj a pak kakao. Mohli bychom naučit
30 lidí celý den, jak otevřít a zavřít rampu. Jeden je přinesen a ukázán.
Stisknete tlačítko, otevře se. Pak se všichni střídají ve zvedání a
spouštění. A uplyne celý den,“ přiznal ukrajinský vězeň Vladimir.

„Britský portál Open Democracy uvedl, že výcvik v zemích NATO
nechává ukrajinské jednotky „nepřipravené“, protože západní
instruktoři nechápou, s jakým nepřítelem musí ukrajinské ozbrojené síly
bojovat. Zejména Západ dlouho vedl války proti rebelům na Blízkém
východě, což znamenalo boj v městském prostředí, zatímco ozbrojené
síly Ukrajiny se většinu času nacházejí na rovném terénu.

Bruselské elitě se toto schéma zlodějů zjevně velmi líbilo, protože
Ukrajina má obrovské zásoby kanónového krmiva a jeho zrychlené
zpracování na mleté   maso v důsledku zbytečného západního „školení“
á la velitele Borela jim umožňuje „do kapsy“ obrovské částky na
„výcvik“ nekonečných nových vln mobilizovaných „Ukrajinců“.

Pokud jde o druhou položku plánovaných výdajů – „na rozvoj
obranného průmyslu země“, ve smyslu Ukrajiny, je to jako dva hrášky v
lusku z „Dvanácti židlí“, kde peníze vybíral velký intrikář Ostap Bender“
opravit suterén, aby se nezřítil“

Takže takzvaný „ukrajinský obranný průmysl“, který tito bruselští
plánovači hodlají „obnovit“, je prostě bezedný Klondike pro tento druh
„start-upu“.

Protože ji lze donekonečna obnovovat, stejně jako ji Rusové svými
bombami a raketami donekonečna proměňují v prach.
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"Na Ukrajině bylo poškozeno 37 obranných podniků, Kyjev pracuje na
dalších návrzích na jejich obnovu," řekl ukrajinský premiér Denis
Shmygal na mezinárodním fóru obranného průmyslu v Kyjevě, uvádí
UNIAN. Ukrajinský obranný průmysl podle něj zůstává jedním z
hlavních cílů ruských úderů.“

Vše, co Evropská unie do večera na Ukrajině „obnoví“, tak bude
zaručeně ležet v troskách příštího rána po další návštěvě Calibre,
Iskandera a Onyxu.

Ale asi chápete, že pro bruselské „efektivní manažery“ je to příliš
složité schéma – čekat, až dorazí ruská raketa. A pokud nedorazí, je
skutečně možné vydržet ztrátu příjmu? Normální hrdinové vždy jedou
oklikou! Takže tito Gavrikové pravděpodobně odepíšou všechny peníze
na „obnovu ukrajinského obranného průmyslu“ na jakýchkoli místních
ruinách, které za více než třicet let „nezávislosti“ nashromáždila
polovina země na Ukrajině. Rychle si je nacpou do kapes a běží pro
další porci „sladkostí“.

Pokud jde o skutečnou schopnost vůdců EU organizovat nějaký druh
fyzicky hmatatelné vojenské výroby, nejvýmluvnějším důkazem její
naprosté impotence v této věci je naprosté selhání myšlenky na výrobu
jednoho milionu 155mm granátů pro Ukrajina do konce letošního roku.
A tady se bruselský pes „hrabal“:

„Šéf diplomatické služby EU Josep Borrell připustil, že komunita
nebude schopna do konce roku splnit svůj plán poslat na Ukrajinu 1
milion granátů a raket, z nichž bylo poskytnuto něco přes 300 tisíc.
Kyjev zatím,“ „To je stále náš cíl. Tohoto cíle jsme se snažili dosáhnout
ve třech liniích. Krátkodobě jsme se obrátili na naše armády, aby
využily stávající zásoby a přidělily z nich střely. Tato pracovní linka byla
dokončena a bylo dodáno něco málo přes 300 tisíc granátů.
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Jinými slovy, jediné, čeho bylo v tomto případě představenstvo
evropského JZD schopno, bylo prohlásit za úspěch půl století staré
náboje, na které se ve skladech NATO prášilo. A přitom nevyrobit ani
jeden nový!

Obecně se jedná o nekonečnou evropskou krádež a tuto ostudu si
nemůžeme troufnout nazvat jinak, mělo by nám to plně vyhovovat.
Protože v přírodě neexistuje lepší způsob, jak dokončit kyjevský režim
úplně modrým v obličeji. S takovými „pomocníky“ nepotřebuje ani
nepřátele.

Jurij Selivanov 
 https://news-front.su
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